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Datum 29 mei 2020

Steller vragen Albert Deuzeman (GroenLinks)

Over agendapunt Cie B&B 4 juni 2020; Jaarrekening 2019

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Resultaten (p. 17-19)

Bij een aantal van de voordelige resultaten zijn is aangegeven dat zij het gevolg zijn van 
gebrek aan uitvoerende capaciteit door moeizame werving. Het gaat daarbij bijvoorbeeld om 
burgerparticipatie, maatregelen in de Voorstraat, het subsidiebeleid en het actieplan jeugd.

1. Is voor al deze projecten onderhand voldoende capaciteit beschikbaar?
Antwoord: 
Eind maart is er een externe projectleider aan de slag gegaan met de implementatie van de 
nota Burgerparticipatie.
Het werven en vinden van kwalitatief voldoende capaciteit blijft een uitdaging. Op het gebied 
van subsidies is dat inmiddels gelukt en op het gebied van het actieplan jeugd is dat inmiddels 
grotendeels gelukt 
Voor de uitvoering van de maatregelen in het centrum is inmiddels de capaciteit op orde. 
Echter, als gevolg van corona hebben de prioriteiten de afgelopen tijd op veiligheid en steun 
aan ondernemers gelegen.

2. Zijn er gevolgen voorzien van de geplande inhaalslag voor het uitvoeringsprogramma 
voor 2020?

Antwoord:
De implementatie van de nota Burgerparticipatie heeft door de wervingsproblemen 
vertraging opgelopen. Deze achterstand kan niet zo makkelijk worden ingelopen vanwege de 
corona-maatregelen. Veel van de voorgenomen activiteiten zouden namelijk plaatsvinden in 
groepsverband, waar nu andere methoden voor toegepast worden. Subsidiebeleid en 
actieplan jeugd worden in 2020 uitgevoerd.

Mogelijk kan als gevolg van de impact van Corona de planning van het uitvoeringsprogramma 
verder opgeschoven worden. Daar is op dit moment nog onvoldoende zicht op.

Voor het (vervolg)onderzoek naar accommodatiebeleid is in 2020 voldoende capaciteit. Het 
project heeft echter zijn effect op de inzet de komende jaren. Zoals besloten in de raad op 14 
mei 2020 wordt voor de uitvoering een projectorganisatie en -programma uitgewerkt waarin 
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helder wordt welke fasering mogelijk is en welke capaciteitsvraag, kosten en mogelijke 
verrekening daarbij horen. 

P2 Verkeer en vervoer (pp. 52-54)

Bij de uitbreiding van de haven De Kom zijn de projectkosten overschreden, maar 
taakveld 2.3 ontbreekt in tabel 11.

3. Waar zijn deze kosten opgenomen?
Antwoord: 
Voor de uitbreiding van de Haven de kom is een investeringskrediet beschikbaar gesteld. Het 
project uitbreiding Haven de Kom bestaat uit een investeringskrediet en lasten die geraamd 
zijn op de exploitatie. De exploitatie lasten en baten voor de havens en overige watertaken 
staan begroot onder taakveld 5.7 Openbaar groen en recreatie. Onder taakveld 2.3 
recreatieve havens is de beleidsmatige toelichting gegeven over de uitbreiding van de haven.

P4 Onderwijs (p. 64)

De daadwerkelijke lasten voor het gemeentelijk onderwijsachterstandenbeleid vallen €144k 
lager uit dan begroot.

4. Waarom vallen deze lasten zoveel lager uit en zijn hogere lasten voorzien in het 
restant van deze uitvoeringsperiode (tot 2022)?

Antwoord:
In het besluit specifieke uitkeringen onderwijsachterstandenbeleid 2019 staat dat het 
beschikte bedrag binnen vier jaar besteed moet worden aan de wettelijke doelstelling. Deze 
periode eindigt op 31 december 2022.

P6 Sociaal domein (pp. 92-93)

Op de taakvelden wijkteams (6.2) en jeugdhulp (6.72 en 6.82) vallen kosten lager uit dan 
geraamd, doordat niet alle functies ingevuld konden worden.

5. Hoe zijn de praktische gevolgen van deze onderbezetting opgevangen?
Antwoord:
Het gevolg is dat we in 2020 een inhaalslag doen voor jeugd en subsidie. 
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In algemene zin blijft het moeilijk inschatten in welke verhouding de kosten binnen het 
sociaal domein voor Voorschoten staan tot de daarvoor beschikbaar gestelde middelen 
vanuit het Rijk.

6. Is er zicht op een analyse daarvan naar aanleiding van brief 1023 van de 
raadsvergadering van 15 april jongstleden, waarop toen door het college (voorzichtig) 
welwillend werd gereageerd?

Antwoord: 
Brief 1023 betrof de zogeheten Motie Enschede waarin werd gevraagd om door toepassing 
van een analysemodel inzichtelijk te maken welk effect de bezuinigingen en risico-overdracht 
door het Rijk heeft op de gemeentelijke financiën. Inmiddels zijn de administratieve gegevens 
geüpload in het model. Gestreefd wordt om ten tijde van de behandeling van de Kadernota 
2021 een eerste analyse beschikbaar te hebben. Op dit moment kunnen nog geen harde 
toezeggingen gedaan worden over de haalbaarheid van dit streven. 

Paragraaf Onderhoud kapitaalgoederen (pp. 130-131)

Zowel bij het punt riolering als bij het punt wegen wordt vermeld: "In gebieden die Integraal 
gebiedsgericht worden opgepakt worden werkzaamheden voor groot onderhoud waar 
mogelijk uitgesteld". In het geval van de riolering zou de onderhoudsachterstand hierdoor 
zijn toegenomen van 15% tot 17%. 

7. Is dit uitstel van onderhoud een onderdeel van concreet ingeplande bredere 
werkzaamheden in de nabije toekomst?

Antwoord:
 Ja, voor een deel van de riolering is geen actuele status van het areaal in beeld. Het 
afgelopen jaar, en in 2020, zijn aanvullende rioolinspecties uitgevoerd in de gebieden die 
integraal gebiedsgericht worden opgepakt. Op basis van deze actuele gegevens kunnen de 
maatregelen specifieker worden bepaald en vertaald naar projecten.

8. Gegeven het feit dat het ingepland rioolonderhoud in de afgelopen jaren regelmatig 
slechts voor een klein deel is uitgevoerd, is er reëel zicht op het wegwerken van deze 
verdere achterstanden op korte termijn?

Antwoord:
In de voorjaarsnota 2020 is het benodigd krediet voor de riolering voor 2020 verlaagd naar 
wat er werkelijk nodig is voor de voorbereiding of uitvoering in 2020. Momenteel wordt er 
gewerkt aan de onderhoudsplanning van onder andere de rioolwerkzaamheden. Wanneer 
deze planning gereed is wordt u als raad hierover geïnformeerd. Deze planning zal zijn 
afgestemd op wat er aan werk in een jaar uitgevoerd kan worden waarbij het streven is de 
achterstand te verkleinen.
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Toelichting (indien nodig):


